
Protokół Nr XI / 15
Rady Gminy w Wąpielsku

z dnia23 czerwca}}l5 roku

Sesja rozpoczęła się o godz.11,00, azakonczyłao godz.72,IO

otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz
Czajkowski witając wszystkich zebranych.

Ustawowy skład Rady wynosi i5 radnych. W obradach bierue udział
10 radnych. Sesja jest władna podejmować prawomocne uchwĄ.

W Sesji udział biorą Wójt - Dariusz Górski' Sekretarz _ Grzegorz
Dzoerżynski, Skarbnik Jolanta Rzeszot oraz Zaptoszęni goście
zgodnie z listą obecności.

Ad.3
Proponow any porządek obrad.
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenię obecności.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjecie protokołu z poprzedniej Sesj i.
5. Wystąpienie Dyrektora Szpitala Powiatowego W Rypinie Pana
Marka Brozdewicza oraz Kięrownika Niepublicznego ZaI<ładu opieki
Zdtowetnej w Wąpielsku Pana Artura Walasiewicza.
6.Ptzyujęcie uchwał w sprawie;
- zmlanbudzetowych,
- zatwięrdzęnia sprawozdania finansowego z wykonania budzetu
gminy za 2014 rok,
- udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu za
2014 rck,
- uchylenia uchwały,
7. Informacja Wójta o podejmowanych działartiach w okresie między
Sesjami.
8. odczytanie pism, które wpłynęły do Rady Gminy.
9. Wolne wnioski i zapytania.
I0. Zakonczenie obrad.
Pan Przewodniczący poinformował' że nie przybędzie na Sesję Pan
Marek Bruzdowicz - Dyrektor Szpitala Powiatowego w Rypinie.
Do programu Sesji w punkcie 6 podjęcie uchwał; zostanie
wprowadzona uchwała; w sprawie ustanowienia pomnika przyrody.



Za przyjeciem porządku obrad głosowało 10 radnych na 10 obecnych
na Sesji.

Ad.4
Przyj ęcie protokofu z poprzedniej Sesji.
Pan Przewodniczący poinformował, że protokoł z poprzedniej sesji
dostępny jest w biurze rady, a także jest zamteszczony na stronie
internetowej BIĘ każdy zainteresowany mógł się z nim zapoznaó.
Zapyźał, czy radni WnoSZąuwagi do protokofu. Radni uwag nie nieśli.
Za przyjęciem protokołu radni głosowali j ednogłośnie.

Ad.s
Wystapienie kierownika Niepublicznego Zal<ładu opieki Zdrowotnej w
Wapielsku Pana Artura Walasiewicza.
Pan Walasiewicz podziękował za zwroszęnie na Sesję.
obecnie ośrodek Zdrowia ma podpisane 4 umowy z NFZ tj. poradnia
o gólna, rehabiiitacj a, świad czenia specj alist y czr.e, stomatologia.
Podstawowa opieka zdrowotna świadczona jest dla 3.300 osób
ubezpieczonych, ktorzy zadeklar ow ali przynaleznośó do te go ośrodka,
na 300 osób nie ma ubezpieczenia, NFZ nie płaci za tę osoby. W
zakresie świadczeń specjalistycznych prowadzone Są dodatkowe
badania w zakresie chorób tarczycy,a także badania spirometrii. Z
początkiem roku wydawane Są skierowania do okulisty otaz
dermatologa. Zobowiązanijesteśmy do wydawania zięIonych kart dla
osób chorych na nowotwory.
od września ub roku funkcjonuje nowy system rejestracji, pacjenci są
rejestrowani z podaniem dnia i godziny, dziennie przymowanych jest
60-80 osób. W nagłych przypadkach chorzy przyjmowani są bez
potrzeby wczesniejszej rejestracji. Obecnie pracuje 3 lekarzy., pod
koniec roku będzie pracował jeszcze I \ękarz.
Funkcjonuj ę też poradnia stomatolo glczna, od lipca ub roku podpisany
został dodatkowy kontrakt na stomatologię dla dzieci. Zwiększvła się
iiość świadczeń rehabilitacyjnych, obecnie pracuj e 2 rehabilitantów
W ramach świadczeń specjalitycznych funkcjonuje tęż poradnia
ginekolog iczna, oruz aler golo gi czna.
Poza godzinami pracy ośrodka a takŻę w dni wolne pacjenci mogą
korzystać z dowolnej poradni , nie obowiązuje rejonizacja.

Ad. 6
Podjęcie uchwał w sprawie;
- zmlan budzetowych
P. Skarbnik zwiększenie planowanych dochodów i wydsatków
budżetowych o 26.911,97 zŁ ztego; oswiata i wychowanie Ż4.000,57 zł
na WyposaŻenie szkoł w podręczniki i materiaĘ edukacyjne' pomoc



Społeczna I9I,40 zł dotacja na wypłatę dodatku energetycznego, oraz
2.720 zł dotacja na usługi opiekuńcze.
Zaprzyjęciem uchwały głosowało 10 radnych na 10 obecnych na Sesji.
Uchwała Nr XI l 40 l 15

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego z wykonania budzetu
gminy za 2014 rok
P. Przewodniczący poinformował' że sprawozdanie z wykonania
budzetu za 20L4 rok otrzymali wszyscy radni, zostało ono równiez
pr zy j ęte pr Zez Re g i onaln ąIzb ę obrachunkową.
Treśó uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Zaprzyjeciem uchwały głosowało 10 radnych na 10 obecnych na Sesji.
Uchwała Nr XI l 4I l |5

- udzielenia abosolutorium Wójtowi Gminy.
P. Przewodniczący odczfiał uchwałę Nr 11/2015 Składu orzekającego
Reginalnej Izby obrachunkowej we Włocławku z dnia 26.05.2015 r ,

która prryjęła wniosek komisji rewizyjnej Rady Gminy o udzielenie
absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budzeto gminy za 2014
rok.
Treśó uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Za przyjęciem uchwaĘ głosowało 8 radnych, 2 radnych wstrzymało
się od głosu.
Uchwała Nr XI l 42 l 15

P. Szteler - jest to efekt pracy poprzedniej ekipy, ktorzy na to
pracowali
P. Wójt - pracująwSZyScy' cały urząd,

- uchylenia uchwały
P. Sekretarz - dotyczy uchylenia uchwały Nr X/36lI5 w sprawie
ustanowienia pomnika prryrody, treść uchwały jest prawidłowa,była
ona podejmowana na poprzednmiej Sesji' jednak brak było
uzgodnienia z Reginalną Dyrekcją ochrony Środowiska W
Bydgoszczy. obecnie uzgodnienie mamy, przesłany projekt uchwały
zo stał p ozytywni e uzgo dni ony.
Treść uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Zaptzyjęciem uchwały głosowało 10 radnych na 10
Uchwała Nr XV 43115
- ustanowienia pomnika przyrody
P. Sekretarz dotyczy ustanowienia pomnikiem przytody dębu
szypułkowego znajdującego się w obrębie ewidencyjnym Długie II ,

naleŻący m do Nadle śnictwa Skrwilno.
Treśó uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy
Zaprzyjęciem uchwały głosowało 10 radnych na 10 obecnych na Sesji.
Uchwała Nr XI l 44l 15



Ad.7
Informacja Wójta o podejmowanych działaniach w okręsie między
Sesjami.
- podpisano wstepnąumowę na wykup działki w Ruszkowie, około 20
arów, cena około 17 tys zł. Z przeznaczeniem na boisko sportowe'
- gościli pielgrzymi piesi zLitwy,ktorzy zmierzajądo Portugali,
- odbyły się ćwiczenia powiatowe oSP w Nadozu ( wypadek drogowy
i gaszenie lasu),
- obchodziliśmy 25 Lęcte samorządności
- odbyło się spotkanie z ftrmą, która instaluje kolektory słoneczne oraz
fotowoltanikę,
- na ogłoszony przetarg na budowę drogi gminnej w kierunku
Lamkowizny złożone zostały dwie oferty' z Brodnicy i z Lipna, oferta
Przedsiębiorstwa Robót Drogowych z Lipna na kwotę 482 Ęs zł
została wybrana na wykonanie prac. Dofinansowanie będzie wynosić
około 150 tys zł. Została podpisana umowa , w lipcu rozpoczną Się
prace.
- zakończono wypłnianie wniosków o dopłaty dla rolników składane w
ARMR.
- jest 5 miejsc na kolonie dla dz\eci odpłatność wynosi 50yo, pozostałe
50% dofinanuje KRUS orazlzba Rolnicza,
- w dniu 28 czerwca organizowany jest Festyn Rycerski w Radzikach
Duzych,
- 27 częrwca oSP Długie obchodzi 70 lecie Swego istnienia,
- 28 czerwca odbedą się zawody pożamieze w Skrwilnie.

Ad.8
Pisma które wpłynęły do Rady Gminy.
Pan Przewodniczący poinformował, ze pismo skierował Prezęs Sądu
Rejonowego W Lipnie, informując, ze odbędą się wybory ławników do
Sądu . Z naszej gminy wybieranabędzie 1 osoba.

Ad.9
Wolne wnioski i zapytania.
Radni nie wnieśli wniosków.

Ad.9
Na tym obrady zakonczono.
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Protokółowała;
H. Siemińska


